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Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló
2012. évi XXXVI . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi
rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II. 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést
kívánunk benyújtani Varga Mihály nemzetgazdasági miniszterhez, mint az
államháztartásért felelős kormánytaghoz

„A közvetítőcégek vajon miért nem tudnak a letelepedési kötvény megsz űntetésének
szándékáról? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérjük.

Tisztelt Miniszter Úr !

A K/12568 . számon benyújtott kérdésünkre adott, október 28-án kelt írásbeli válaszába n
azt a tájékoztatást adta, hogy a letelepedési államkötvény programjának felülvizsgálat a
a Nemzetgazdasági Minisztériumban ,jelenleg is folyamatban van" .

Válasza fényében igen meghökkentőek azok a sajtóhíradások, miszerint az egyik
kötvényforgalmazásra feljogosított cég megbízásából az utóbbi hetekben Észak-Irakba n
is megkezdték a letelepedési államkötvény népszer űsítését és forgalmazását .

Ez a sajtóhír számos kérdést vet fel :

Miként fér össze a felülvizsgálat folyamatával és a letelepedési államkötvény
megszüntetésének „lebegtetésével” a közvetítő hálózat bővítése?

Sajtóhírek szerint a kötvények népszerűsítésére, értékesítésére 2017 február végi g
kötöttek szerződést az Irakban megbízott személyekkel . Sőt, kedvező értékesítése
mutatók esetén szó van a szerz ődések további meghosszabbításáról . E sajtóértesülése k
különösen élesen vetik fel, azt , a K/12568. számú indítványunkban is feltett kérdést,



hogy mikorra fejezi be a Nemzetgazdasági Minisztérium a letelepedési államkötvén y
programjának felülvizsgálatát?

Valóban hónapokat, esetleg éveket fog igénybe venni ez a folyamat? Valóban enny i
időre van szükségük a Nemzetgazdasági Minisztérium szakért őinek? Vagy a
„felülvizsgálat” szajkózása csupán szemfényvesztés, és valójában a végtele n
hosszúságú felülvizsgálat alatt tovább fog pörögni a letelepedési biznisz ?

Budapest, 2016 . november 9 .

dr. Harap aió Tamás
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